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Abstract (en)
The shaft (10) carrying the rotating knife is held in a double roller bearing with a cylindrical housing (200) set in a thic bearing plate (210). The inside
surface of the housing is stepped and accommodates two outer races (13,14), with conical rollers, set at an angl the bearing axis, running in inner
races on the shaft. There is a sealing ring on the end of the shaft carrying the knife. A dri pinion (18) is fastened to the other end of the shaft.

Abstract (de)
Messerwellen-Aufnahmeeinheit für ein horizontales Messer (10) einer sich drehenden Hauptlagerronde (210) einer Lachsschneidemaschine. Eine
vertikal ausgerichtete Messerwelle (10) weist an ihrem oberen Ende das Messer und an ihrem unteren Ende das Antriebsritzel (24) auf und ist in
Kegelrollenlagern (13, 14) drehbar gelagert. Die äußeren Lagerringe der Kegelrollenlager (13, 14) sind in einem zylindrischen Gehäuse (200) in der
Hauptlagerronde (210) befestigt. <IMAGE>
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